

CONTRACT ADDENDUM**Southern Park Lands Maintenance
Management Contract****Tender no. AL1594****August 7, 2015****Page 1 OF 1****ADDENDUM No. 1****ADDENDA AU CONTRAT****Services de gestion de l'entretien des parcs et
terrains du sud.****No. de la soumission : AL1594****Le 7 aout 2015****Page 1 de 1****ADDENDA no. 1**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Q1. Would it be possible to have the details of the previous contract granted please?

A1. The previous five year contract was awarded to the lowest qualified bidder. Based on the requirements of the bid solicitation at that time, the original contract award amount had a total five year estimated value of \$1,967,778.10. This amount includes 13% OHST and an estimated 3% yearly (consumer price index) increase in years 2 to 5 of the contract.

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

Q1. Serait-il possible d'obtenir les détails concernant l'octroi du mandat antérieur svp?

R1. Le précédent contrat de cinq ans a été octroyé au plus bas soumissionnaire qualifié. Basé sur les exigences de l'appel d'offre à ce moment, le montant de l'octroi original avait une valeur totale estimée de 1 967 778,10 \$ sur cinq ans. Ce montant comprend la TVHO de 13% ainsi qu'une estimation d'augmentation (indice de prix à la consommation) annuelle de 3% pour les années 2 à 5 du contrat.

Alan Lapensée
Senior Contract Officer
Procurement Management Services

Alan Lapensée
Agent principal des contrats
Services de l'approvisionnement